
Gårslev Antenneforenings generalforsamling 
onsdag 26. april 2023 

 
Antal deltagere: 12 
 
Generalforsamlingen startede med spisning for tilmeldte 
 
Dagsorden: 
 1. Valg af dirigent 
 2. Formandens beretning 
 3. Regnskabsaflæggelse 
 4. Valg af bestyrelsesmedlem og suppleant 
  På valg er: John Skodsborg 
   Evert Nass 
 5. Valg af revisor. På valg er Morten Bjerre Pedersen 
  Valg af revisorsuppleant.  På valg er: Paul Johansen 
 6. Behandling af fremkomne forslag 
 7. Evt. 
 
Ad. 1 
Søren Skou blev valgt som dirigent, og konstaterede at generalforsamlingen var lovligt 
indvarslet i henhold til vedtægterne. 
 
Ad. 2 
Antenneforeningens opgave strækker sig nu kun til at give medlemmerne mulighed for at 
erhverve sig bredbånd fra EWII til en fornuftig pris. 
 
Med hensyn til modtagelse af TV skal medlemmer slev kontakte en udbyder. Hvis man 
kontakter YOU SEE, vil man kunne opnå en rabat på sin TV-pakke, det er nemlig 
adressen i Gårslev der giver den mulighed. 
 
Som jeg nævnte i starten, er foreningens opgave kun at levere bredbånd til medlemmerne. 
Derfor som jeg nævnte sidste år er man kun medlem hvis man får leveret bredbånd fra 
EWII  
 
Bestyrelsen har i 2022 afholdt 2 bestyrelsesmøder et i foråret og et i efteråret. Forårs 
mødet var planlægning af generalforsamling. Efterårsmødet var fastsættelse af budget og 
kontingent for 2023. Kontingentet for i år blev igen fastsat til 24,00 kr. Bestyrelsen har 
besluttet at lade kontingentet stige i løbet at de kommende år. Kontingentet bliver 
opkrævet gennem EWII 
 
På generalforsamlingen sidste år blev antenneforeningens vedtægter ændret. Ændringen 
gik hovedsagelig ud på at bestyrelsen blev nedskåret fra 5 personer til 3 personer hvilket 
vi skal gøre brug af på denne generalforsamling. 
 
På vores hjemmeside kan man foretage ind- og udmeldelse af foreningen. Disse 
meddelelser bliver videresendt direkte til EWII. 
 
Efter generalforsamlingen sidste år afholde bestyrelsen sit første møde for at konstituerer 
sig i henhold til vedtægterne. Formand blev John Skodsborg, Kasserer blev Jakob 
Skodsborg, Evert Nass blev sekretær, Poul Nielsen og Mogens Lange som 
bestyrelsesmedlem 
 



Med disse ord vil jeg hermed slutte min korte beretning og sige tak til den øvrige 
bestyrelse for et godt samarbejde. 
 
Formandens beretning blev godkendt 
 
Ad. 3 
Formanden gennemgik på kassererens vegne regnskabet som viste et underskud på 
21.140,16 kr. Underskuddet var planlagt for at nedbringe foreningens formue. Regnskabet 
blev derefter godkendt. 
 
Ad. 4 
I forbindelse med ændring af vedtægterne i 2022 skulle bestyrelsen nu kun bestå af 3 
personer. Evert Nass ønskede ikke genvalg og Mogens Lange ønskede at trække sig før 
tid. John Skodsborg blev genvalg til bestyrelsen og Søren Skov blev genvalgt som 
suppleant 
 
Ad. 5 
Morten Bjerre Pedersen blev genvalgt som revisor 
Mogens Lange blev valgt som revisorsuppleant. 
 
Ad. 6 
Der var ikke indkommet forslag til behandling: 
 
Ad. 7 
Intet 
 
 
 

27. april 2023 JCS 


